



TOP FLOOR, 5,5 ROOM APARTMENT WITH LARGE BALCONY.

Beautiful top floor, 120 sqm2 PPE with large balcony of 17 sqm2, located on the 6th floor of a designed building well oriented in the nice commune of Petit-Lancy with all the amenities. Near Geneva centre and with easy access and commuting.

Entrance hall, kitchen open to a large living room leading to a spacious balcony, 3 bedrooms and 2 bathrooms. A storage room and box for one car are also available.

Ideal for a family. Nice features, excellent condition. Available now.

PRICE: 1'690'000 CHF

This document is not contractual - E&OE

ATTIQUE, 5,5 PIÈCES AVEC GRAND BALCON.

Bel attique traversant de 120 m2 PPE, 5,5 pièces avec un grand balcon de 17 m2 situé au 6e étage d'un immeuble contemporain dans la commune du Petit-Lancy, proche du centre-ville de Genève et bénéficiant de toutes les commodités.

Hall d'entrée, grand salon ouvert sur la cuisine prolongé par un spacieux balcon bien orienté, 3 chambres et 2 salles de bains. Une cave et un box pour une voiture sont également disponibles.

Belles prestations, parfaite condition, l'appartement est idéal pour une famille. Disponible de suite.

PRIX: 1'690'000 CHF

Ce document n'est pas contractuel - E&OE



Catherine Blum
+41(0)795297777

QUALITY LIVING

info@qualityliving.ch
www.qualityliving.ch